
Rada Powiatu w Końskich

Sesja Rady Powiatu

Protokół nr XVI/2020

XVI Sesji Rady Powiatu w Końskich odbytej w dniu 30 lipca 2020 r. w sali konferencyjnej
Starostwa Powiatowego w Końskich.

Obrady rozpoczęto 30 lipca 2020 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 14:46 tego samego
dnia .

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków.

Obecni:
1. Dariusz Banasik
2. Lilla Brożyna

3. Michał Cichocki
4. Marian Domagała

5. Dorota Duda
6. Grzegorz Jóźwik

7. Zbigniew Kowalczyk
8. Marian Król
9. Łukasz Kubka
10. Czesław Kurcbart
11. Jarosław Lasota
12. Danuta Leśniewicz

13. Wojciech Owczarek
14. Jolanta Pacocha
15. Paweł Pękala

16. Grzegorz Piec
17. Robert Plech
18. Wiesław Skowron
19. Bogdan Soboń

20. Jarosław Staciwa
21. Beata Zbróg

Ad.l.
Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.

PrzewodniczącyRady Powiatu Zbigniew Kowalczyk otworzył XVI sesję Rady Powiatu
w Końskich. Poinformował, że obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą
urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk w związku z obowiązkiem ustawowym. Powitał

radnych Rady Powiatu w Końskich oraz przybyłych gości. Stwierdził, że sesja zwołana

została na wniosek Zarządu Powiatu z dnia 28 lipca 2020 roku, zgodnie z art. 15 ust. 7 ustawy
z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym.

Wniosek Zarządu Powiatu stanowi integralną część niniejszego protokołu.

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że w sesji bierze udział 18 radnych, co wobec
ustawowego składu Rady wynoszącego 21 radnych stanowi quorum pozwalające

na podejmowanie prawomocnych uchwał.
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Ad.2.
Przyjęcie porządku obrad.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że porządek obrad
został przygotowany zgodnie z wnioskiem Zarządu Powiatu i wszyscy radni otrzymali wraz
z zawiadomieniem o sesji projekt porządku obrad. Przypomniał, że zgodnie z art. 15 ust. 2
ustawy o samorządzie powiatowym oraz § 11 ust. 4 Statutu Powiatu Rada może wprowadzić

zmiany w porządku obrad bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady. Przy
czym w przypadku sesji zwołanej w trybie art. 15 ust. 7 wyżej wymienionej ustawy
do zmiany porządku obrad dodatkowo wymagana jest zgoda wnioskodawcy.

W dyskusji wzięli udział:

Radna Beata Zbróg zapytała, który z punktów porządku posiedzenia pojawił SIę

niespodziewanie, że należało zwołać sesję w trybie nadzwyczajnym.

Starosta Grzegorz Piec odpowiedział, że zmiany w budżecie, ale również przystąpienie

przez Zespół Szkół Ponadpodstawowych Nr 2 w Końskich do Programu Erasmus.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk dodał, że są sprawy ważne i z tego
co Pani Skarbnik mówiła to jest koniecznośćwprowadzenia zmian na koniec miesiąca.

Przed przystąpieniem do głosowania sprawdzono quorum.

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że w sesji bierze udział 19 radnych, a następnie

poddał pod głosowanie porządek obrad .

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku obrad.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Dariusz Banasik, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik,

Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław Lasota,
Danuta Leśniewicz, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz Piec, Robert Plech, Wiesław
Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
NIEOBECNI (2)
Lilla Brożyna, Wojciech Owczarek

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada jednogłośnie uchwaliła porządek obrad
sesji obejmujący:

l. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach:

a. wyrażenia zgody na przystąpienie przez Zespół Szkół Ponadpodstawowych
Nr 2 w Końskich do Programu Erasmus + Akcja KA1 - Mobilność edukacyjna
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w sektorze Kształcenie i szkolenie zawodowe w ramach projektu "Europejskie
doświadczenie zawodowe uczniów szkoły branżowej",

b. zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu
Koneckiego na lata 2020-2026,

c. zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 rok.
4. Zakończenie obrad XVI sesji Rady Powiatu.

Ad. 3.
Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach:

a) wyrażenia zgody na przystąpienie przez Zespół Szkół Ponadpodstawowych Nr 2
w Końskich do Programu Erasmus + Akcja KAI - Mobilność edukacyjna w sektorze
Kształcenie i szkolenie zawodowe w ramach projektu "Europejskie doświadczenie zawodowe
uczniów szkoły branżowej" ,

Projekt uchwały omówił Dyrektor Zespołu Szkół Ponadpodstawowych Nr 2 w Końskich

Jan Rybiński. '

W dyskusji wzięli udział:

Radna Dorota Duda zapytała, czy dwutygodniowy wyjazd młodzieży do Włoch w czasie
trwania pandemii jest bezpieczny . Dodała, że nie jest przeciwna projektom tylko pyta czy
w jakiś sposób taki wyjazd jest zabezpieczony w razie sytuacji niepewnej zdrowotnie.

Dyrektor Zespołu Szkół Ponadpodstawowych Nr 2 Jan Rybiński odpowiedział,

że początek projektu miał być 1 sierpnia 2020 roku, natomiast wszystko zostało przesunięte

przez Narodową Agencję w Warszawie na 31.12.2020 roku, dlatego rekrutacja rozpocznie się

w styczniu, a mobilność uczniów planowana jest na maj. Natomiast jeżeli sytuacja
pandemiczna się nie poprawi to dalsze przesunięcia projektu przez Agencję Narodową będą

kontynuowane. Dodał, że młodzież podróżować będzie transportem autokarowym, który
będzie bezpieczniejszy ze względów sanitarnych.

Radna Dorota Duda (Ad Vocem) zapytała, czy autokar zostanie na mieJSCU wraz
z młodzieżą czy wróci.

Dyrektor Zespołu Szkół Ponadpodstawowych Nr 2 Jan Rybiński odpowiedział, że autokar
zawozi uczniów i wraca, ponieważ koszty związane z transportem są po stronie partnera
włoskiego.

Na tym dyskusje zakończono.

Przed przystąpieniem do głosowania sprawdzono quorum.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poddał projekt uchwały pod
głosowanie.

Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na przystąpienie przez Zespół Szkół Ponadpodstawowych Nr 2 w Końskich

do Programu Erasmus + Akcja KAI - Mobilność edukacyjna w sektorze Kształcenie
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i szkolenie zawodowe w ramach projektu "Europejskie doświadczenie zawodowe uczniów
szkoły branżowej".

Wyniki głosowania

ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Dariusz Banasik, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik,

Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław Lasota,
Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz Piec ,
Robert Plech, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, JarosławStaciwa, Beata Zbróg
NIEOBECNI (1)
LilIa Brożyna

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę

Nr XVII3012020 w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie przez Zespół Szkół

Ponadpodstawowych Nr 2 w Końskich do Programu Erasmus + Akcja KAI - Mobilność

edukacyjna w sektorze Kształcenie i szkolenie zawodowe w ramach projektu "Europejskie
doświadczenie zawodowe uczniów szkoły branżowej".

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

b) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2020-2026,

Projekt uchwały przedstawiłaSkarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz.

W dyskusji wzięli udział:

Radna Beata Zbróg zapytała, czy w związku z tym, że na zadaniach drogowych
zaoszczędzone zostaną środki w wysokości 5 milionów złotych Zarząd planuje wprowadzić

nowe zadania drogowe w Gminnie Końskie.

Skarbnik Edyta Drążkiewicz poinformowała, że oszczędności na zadaniach inwestycyjnych
drogowych wynoszą pięć milionów złotych z tym, że na tą kwotę składają się środki

z Funduszu Dróg Samorządowych, które się oddaje oraz środki z gmin.

Radny Marian Król zwrócił uwagę, że w jednym z załączników należałoby dopisać, iż jest
to dokumentacja projektowa. Zapytał do kiedy został wyznaczony termin na opracowanie
dokumentacji projektowej na drogi: Jakimowice, Jacentów oraz chodnik w Mninie w Gminie
Słupia.

Członek Zarządu Powiatu Jarosław Staciwa odpowiedział, że termin wykonania
dokumentacji projektowej został wyznaczony na czerwiec 2021 rok. Nadmienił, że Zarząd

planuje złożyć wniosek do Funduszu Dróg Samorządowychna przebudowę drogi powiatowej
od granicy Powiatu Włoszczowskiego w miejscowości Budzisław do skrzyżowania

w miejscowości Słupia.

Radny Marian Król dopytał o chodnik w Mninie.
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Starosta Grzegorz Piec poinformował, że w najbliższym tygodniu musi odbyć się kolejna
sesja odnośnie Funduszu Dróg Samorządowych, ponieważ przygotowane są wnioski na kwotę
blisko ponad dwadzieścia milionów. Odnośnie inwestycji na terenie Gminy Słupia Zarząd

planuje realizację drogi w miejscowości Budzisław od strony Włoszczowy w kierunku Słupi

oraz od Rytlowa w stronę Zaostrowia. Dodał, że będą również prowadzone rozmowy
z włodarzami w kwestii realizacji zadań wspólnie z gminami w ramach porozumienia
50 na 50.

Na tym dyskusję zakończono,

Przed przystąpieniem do głosowania sprawdzono quorum.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poddał projekt uchwały pod
głosowanie.

Głosowanow sprawie:
zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2020-2026.

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (18)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik,

Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Jarosław Lasota, Danuta Leśniewicz,

Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz Piec, Robert Plech, Wiesław
Skowron, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘSIĘ (3)
Dorota Duda, Czesław Kurcbart, Bogdan Soboń

PrzewodniczącyRady Powiatu stwierdził, że Rada większością głosów podjęła Uchwałę

Nr XVII3112020 w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej
Powiatu Koneckiego na lata 2020-2026.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

c) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 r.

Projekt uchwały omówiłaSkarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz.

W dyskusji wzięli udział:

Radna Beata Zbróg podziękowała Pani Skarbnik za wyjaśnienie oraz zapytała czy
z zaoszczędzonych środków Zarząd będzie próbował wprowadzić nowe zadania na terenie
Gminy Końskie.

Starosta Grzegorz Piec odpowiedział, że Rada Powiatu podejmuje decyzje, ale wpływ

mają również włodarze gmin i należy poczekać na rozumowy z włodarzami, którzy muszą

mieć swój udział. Dodał, że dużo dróg jest zgłoszonychdo Funduszu Dróg Samorządowych,
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ale nie wiadomo, kiedy będą wyniki, dlatego prosi, aby poczekać do przyszłego tygodnia
i wówczas może wiele się wyjaśnić.

Radna Beata Zbróg zapytała czy zaoszczędzony milion złotych nad którym Radni będą

głosować Starosta zostawia sobie do ewentualnych rozmów z włodarzami w kwestii realizacji
zadań w ramach współpracy 50 na 50.

Starosta Grzegorz Piec oznajmił, że on patrzy na cały budżet a nie na to co udało się

zaoszczędzić, ponieważ w pewnym momencie mogą pojawić się nowe problemy na przykład

w Szpitalu czy szkołach i wtedy będzie konieczność dofinansowania tych obszarów. Dodał,

że w tym momencie Powiat otrzymał wsparcie z Funduszu Inicjatyw Lokalnych w kwocie
2 400 000 zł, które również będą chcieli przeznaczyć na drogi.

Radna Beata Zbróg zapytała czy następna sesja również będzie zwołana w trybie
nadzwyczajnym, czy będzie możliwość spotkania się na Komisjach.

Starosta Grzegorz Piec odpowiedział, że Pan Przewodniczący zadecyduje.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że jeśli Radni będą

chcieli się spotkać na Komisji to zostanie zwołane wspólne posiedzenie.

Radny Marian Król zapytał, czy kwota 250 000 zł wykazana w zmianach do budżetu dla
Domu Pomocy Społecznej Etola w Rudzie Pilczyckiej dotyczy odpłatności za pobyt
mieszkańców w DPS.

Skarbnik Edyta Drążkiewicz odpowiedziała, że z wnioskiem w tej sprawie zwrócił się

kierownik jednostki w którym zawnioskował o zwiększenie planu dochodów i wydatków
o kwotę 250000 zł. Z uzasadnienia wynika, że jest to wzrost rent mieszkańców, którzy
przebywają w DPS a ich odpłatność jest naliczana na starych zasadach oraz uzyskaniem przez
nich świadczenia 500+. Dodała, że dochody w DPS są dochodami celowymi i nie można

z nich korzystać i realizować innych zadań, dlatego kwota jaka wpłynie na dochody musi
zostać uwzględniona w wydatkach.

Radny Jarosław Lasota zwrócił się z prośbą do Zarządu Powiatu o uwzględnienie

w budżecie środków na remont dachu dla Zespołu Szkół Ponadpodstawowych Nr 2
w Końskich, jeżeli nie zostało to już zrealizowane.

Skarbnik Edyta Drążkiewicz poinformowała, że na jednym z posiedzeń Zarządu ta sprawa
była rozpatrywana i Zarząd zadecydował o wyasygnowaniu środków na kompleksowy remont
jednego dachu w wysokości 80000 zł. W związku z tym środki te zostaną zabezpieczone
na zaplanowanym w dniu dzisiejszym posiedzeniu Zarządu.

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał czy nie ma możliwości pozyskania środków

w ramach programów rządowych z których można pozyskać na ten cel fundusze.

Starosta Grzegorz Piec oznajmił, że planowane jest przeprowadzenie termomodernizacji
budynków ZSP Nr 3 w Końskich w ramach pozyskanych środków z Narodowego Funduszu .

Na tym dyskusję zakończono.
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Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poddał projekt uchwały pod
głosowanie.

Glosowano w sprawie:
zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 r.

Wyniki glosowania
ZA: 18, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (18)
Dariusz Banasik, LilIa Brożyna, Michał Cichocki , Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik,

Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Jarosław Lasota, Danuta Leśniewicz,

Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha , Paweł Pękala, Grzegorz Piec, Robert Plech, Wiesław
Skowron, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Dorota Duda, Czesław Kurcbart, Bogdan Soboń

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada większością głosów podjęła Uchwalę

Nr XVII32/2020 w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 r.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

Ad.4.
Zakończenie obrad XVI sesji Rady Powiatu.

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk
zamknął obrady XVI sesji Rady Powiatu w kadencji 2018-2023.

Przygotował(a): Iwona Cholewa

przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl
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